

致各屬會：

沙田賽艇中心擴建工程安排 – 封閉艇艙後方空地

中國香港賽艇協會（賽協）有幸獲得香港賽馬會慈善信託基金撥款支持，將會在 2021 年 1 月底開始為沙田賽艇中心進行為期兩年的擴建工程。艇艙後方空地將會率先於 2021 年 1 月 25 日起開始建設圍板進行建設工程。其他工程安排將在日後公佈。工程進行期間，請各中心使用者切勿進入工程範圍內，以免發生意外。如工程對各位造成任何不便，我們謹此致歉。

如對上述工程有任何問題或查詢，請致電 2699-7267 與賽協職員林先生聯絡。

感謝您的關注。



中國香港賽艇協會

2021 年 1 月 23 日

23 January 2021

Dear All affiliated Clubs,

Shatin Rowing Centre Extension Project-Handover of Annex Site

With the support from the Hong Kong Jockey Club Charities Trust, the Association will kick off the Sha Tin Rowing Centre Extension Project starting from the end of January 2021 for two years. The backyard of the boathouse would be closed starting from **25 January 2021**. During the construction period, the backyard will be temporary closed. While other construction arrangements will be announced later. The Association strongly advice all the Centre Users not to enter to the works area to avoid any accident. We apologize for any inconvenience that may be caused.

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our staff, Mr. Kevin Lam at 2699-7267.

Thank you for your attention.



Hong Kong, China Rowing Association